
Z Á P I S 
 7. schůze Rady města Soběslavi, 

která se konala dne 4. dubna 2017 od 14:00 hodin  
v kanceláři starosty města  

 
Přítomni: Podle prezenční listiny, která je přiložena k zápisu. 
Členové rady: Ing. Jindřich Bláha, Mgr. Vladimír Drachovský, Mgr. Alena Krejčová,  
  MUDr. Lubomír Kříž, Mgr. Petr Lintner, Mgr. Petr Valeš, Ludmila Zbytovská 
Tajemník městského úřadu: Ing. Radek Bryll 
Host: Jana Háková – pověřená vedením Polikliniky Soběslav 

Jednání 7. schůze rady města zahájil a řídil starosta města Ing. Jindřich Bláha. Po uvítání 
všech přítomných konstatoval, že rada je schopna usnášet se o všech bodech svého programu 
jednání. 

Rada města schválila tento program jednání: 
1. Výsledek hospodaření za rok 2016 a rozpočet na rok 2017 Polikliniky Soběslav  
2. Závěrečný účet města za rok 2016 
3. Změna č. 1 rozpočtu města v roce 2017 
4. OZV č. 1/2017 o nočním klidu 
5. Studie řešení předprostoru u ZŠ a gymnázia 
6. ZŠ Komenského – rekonstrukce dvou tříd  
7. MŠ Nerudova – změna odpisového plánu 
8. Římskokatolická farnost Soběslav, žádost – křížová cesta na Svákově 
9. Žádosti o finanční příspěvek (Žába, hospic) 
10. Diakonie Rolnička – souhlas s použitím znaku města (turnaj v iBoccie 17. 5. 2017) 
11. Podání žádosti o dotaci – automobil pro JSDH  
12. Mobilní zeleň na náměstí 
13. Pozemky, smlouvy  
a) KT/11/2017 – ČR-MPSV – darovací smlouva na bezúplatný převod výpočetní techniky 
b) OOSM/29/2017 – E.ON Distribuce, a. s., České Budějovice – smlouva o smlouvě 

budoucí o zřízení věcného břemene „Soběslav – Švadlačky: Kabel NN, Vančura“  
c) OOSM/30/2017 – Aeroklub Soběslav, z. s. – směna pozemků      
14. Různé 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

Členové RM neměli k zápisu a k usnesení z minulého – 6. jednání RM ze dne 21. března 2017 
žádné připomínky. 
Ověřovateli zápisu byli starostou města pověřeni členové rady paní Ludmila Zbytovská a 
MUDr. Lubomír Kříž.  
Zápis z jednání provede tajemník MěÚ Ing. Radek Bryll. 

1.  Výsledek hospodaření za rok 2016 a rozpočet na rok 2017 Polikliniky Soběslav 
Předložila: Jana Háková – vedoucí SZO MěÚ Soběslav, pověřená vedením Polikliniky 
Soběslav, přítomna na jednání RM 
Příloha: Rozbor hospodaření roku 2016 a návrh rozpočtu na rok 2017 (organizace nemá 
odpisy), Tvorba a použití peněžních prostředků v roce 2016 
RM projednala výše uvedené dokumenty. Hospodaření Polikliniky Soběslav v roce 2016 
skončilo ztrátou ve výši 46.597 Kč.  
V rámci diskuse informovala paní Jana Háková, pověřená vedením Polikliniky Soběslav, o 
přetrvávajících problémech s obsazováním služeb lékařů na LSPP a problémech s vedením 
účetnictví organizace, které zajišťoval Ing. J. Bárta. Účetnictví od roku 2017 převzala paní 
Eva Nováková.  
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V souvislosti s nedostatkem lékařů se rada města v rámci diskuse shodla na oslovení 
potencionálních lékařů (kožní lékař, zubař, obvodní lékař) prostřednictvím odborných 
časopisů, popř. jiných zdrojů.  
V návaznosti na minulé jednání RM informovala paní J. Háková o postupu při zavedení 
sociální služby – odborného sociálního poradenství na území ORP Soběslav. Na základě 
oslovení poskytovatelů této služby v okolních ORP došlo v průběhu minulého a tohoto týdne 
k jednání se třemi zájemci o tuto službu, po shromáždění písemných nabídek budou tyto 
předány sociálně zdravotní komisi a za účasti zástupců města Veselí nad Lužnicí 
vyhodnoceny. Zavedení služby je reálné od ledna 2018.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 7/089/2017.  

2.  Závěrečný účet města za rok 2016 
Předložila: Marcela Koloušková – vedoucí FO MěÚ 
Příloha: Závěrečný účet města Soběslavi za rok 2016, Žádost o schválení účetní závěrky 
města Soběslavi za rok 2016 
Předložen závěrečný účet města Soběslavi a účetní závěrka města Soběslavi za rok 2016. 
Hospodaření města v roce 2016 skončilo přebytkem ve výši 19.647.157,97 Kč. Na 
bankovních účtech mělo město k 31. 12. 2016 39.974.985,47 Kč a dalších 25 mil. Kč na 
termínovaném vkladu zřízeném u Oberbank Tábor. Hospodaření města Soběslavi za rok 2016 
bylo podrobeno kontrole nezávislým auditorem – společností ECO-Economic & Commercial 
Office, s. r. o., Tábor, který neshledal v hospodaření města žádné chyby ani nedostatky. 
Starosta města odpověděl na jednotlivé dotazy členů RM.   
Závěrečný účet města bude projednán na finančním výboru ZM 10. 4. 2017 a předložen na 
jednání ZM 19. 4. 2017. 
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 7/090/2017.  

3.  Změna č. 1 rozpočtu města v roce 2017 
Předložila: Marcela Koloušková – vedoucí FO MěÚ 
Příloha: Návrh rozpočtového opatření č. 1/2017, Rekapitulace akcí pro rok 2017 
realizovaných v rámci programu regenerace MPZ Soběslav 
Předložen návrh změny rozpočtu města na rok 2017 – rozpočtové opatření č. 1/2017. Rada 
města neměla k předloženému návrhu žádné připomínky.  
Návrh rozpočtové změny bude projednán na finančním výboru ZM 10. 4. 2017 a předložen na 
jednání ZM 19. 4. 2017.  
Předloženo upřesnění položky č. 11 předloženého návrhu – rekapitulace akcí pro rok 2017 
realizovaných v MPZ Soběslav spolu s návrhem 1. aktualizace programu regenerace MPZ 
Soběslav, který bude zařazen na program jednání ZM dne 19. 4. 2017.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 7/091/2017.  

4.  OZV č. 1/2017 o nočním klidu 
Předložila: Věra Hanzalová – vedoucí OOSM MěÚ 
Příloha: OOSM/31/2017 
Předložen návrh vyhlášky města č. 1/2017 o nočním klidu, která nahrazuje dosud platnou 
vyhlášku č. 2/2016.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 7/092/2017.  

5.  Studie řešení předprostoru u ZŠ a gymnázia 
Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 
Příloha: Studie řešení předprostoru u ZŠ a gymnázia 
V návaznosti na jednání RM dne 29. 11. 2016 předložena finální podoba studie řešení 
předprostoru ZŠ a gymnázia v Soběslavi zpracovaná ateliérem OTA, s. r. o., Praha. Rada 
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města se shodla na zveřejnění studie, shromáždění připomínek a uspořádání veřejného 
projednání.  
Dále předložen návrh dodatku č. 1 ke smlouvě o dílo s ateliérem OTA, s. r. o., Praha.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 7/093/2017.  

6.  ZŠ Komenského – rekonstrukce dvou tříd 
Předložila: Věra Hanzalová – vedoucí OOSM MěÚ 
Příloha: OOSM/25/2017, Informace o podání žádosti o dotaci 
Předložena žádost Mgr. Jana Holase, ředitele ZŠ Komenského ul., o schválení rekonstrukce 
dvou tříd II. stupně v roce 2017 spolu s žádostí o schválení výsledku výběrového řízení na 
dodavatele této akce organizovaného ředitelem ZŠ.  
Dále předložena informace ředitele ZŠ Komenského ul. Mgr. Jana Holase o podání žádosti do 
Operačního programu „Výzkum, vývoj a vzdělávání“ (viz příloha).  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 7/094/2017.  

7.  MŠ Nerudova – změna odpisového plánu 
Předložila: Věra Hanzalová – vedoucí OOSM MěÚ 
Příloha: OOSM/28/2017 
Předložena žádost o schválení změny odpisového plánu v roce 2017.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 7/095/2017.  

8.  Římskokatolická farnost Soběslav, žádost – křížová cesta na Svákově 
Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 
Příloha: Žádost o souhlas s umístěním křížové cesty na Svákově, Žádost o finanční příspěvek 
na instalaci křížové cesty  
Předloženy výše uvedené žádosti faráře Římskokatolické farnosti Soběslav Mgr. Jana 
Hambergera. Na instalaci křížové cesty firmě Záhora vystaví objednávku tajemník MěÚ  
Ing. Radek Bryll.    
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 7/096/2017.  

9.  Žádosti o finanční příspěvek (taneční skupina Žába, hospic Dobrého pastýře) 
Předložila: Miloslava Samcová – kontrolní oddělení – interní audit MěÚ 
Příloha: KO/1/2017 
Předloženy výše uvedené žádosti o finanční příspěvek. Z důvodu nedostatečných informací 
k žádosti hospice Dobrého pastýře se RM k této žádosti vrátí na některém ze svých dalších 
jednáních.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 7/097/2017.  

10. Diakonie Rolnička – souhlas s použitím znaku města (turnaj v iBoccie 17. 5. 2017) 
Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 
Předložena výše uvedená žádost o souhlas s použitím znaku města spolu s žádostí o 
zakoupení poháru pro vítěze turnaje v hodnotě cca 2.500 Kč. RM se zakoupením poháru 
souhlasila.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 7/098/2017.  

11. Podání žádosti o dotaci – automobil pro JSDH 
Předložila: Šárka Kroupová, DiS. – pracovnice KT MěÚ 
Příloha: KT/10/2017 
Předložena výše uvedená žádost o dotaci na pořízení nového dopravního automobilu pro 
JSDH.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
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K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 7/099/2017.  

12. Mobilní zeleň na náměstí 
Předložil: Ing. Radek Bryll – tajemník MěÚ Soběslav 
Příloha: Návrh ozelenění náměstí v Soběslavi mobilní zelení 
Předložen návrh ozelenění náměstí Republiky v Soběslavi zpracovaný Ing. Ivanou Popelovou, 
České Budějovice. Tajemník MěÚ zajistí projednání předloženého návrhu s pracovníkem 
silničního hospodářství OVRR MěÚ p. J. Kubešem a na některém z dalších jednání RM 
předloží cenovou nabídku na pořízení nádob na mobilní zeleň a návrh smlouvy na jejich 
osazení a následnou péči.  
Starosta města dále informoval o zpracování dokumentace „Optimalizace správy veřejné 
zeleně v zastavěné části města Soběslav“ Ing. Pavlem a Ing. Ivanou Popelovými, České 
Budějovice. Tento dokument bude projednán na některém z dalších jednání RM.  
Ing. P. Popela zároveň pro město zpracuje pasport stávající zeleně na centrální ploše náměstí 
Republiky v Soběslavi.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 7/100/2017.  

13. Pozemky, smlouvy 

ČR-MPSV – darovací smlouva na bezúplatný převod výpočetní techniky 
Předložil: Ing. Radek Bryll – tajemník MěÚ Soběslav 
Příloha: KT/11/2017 
Předložena výše uvedená darovací smlouva.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 7/101/2017.  

E.ON Distribuce, a. s., České Budějovice – smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného 
břemene „Soběslav – Švadlačky: Kabel NN, Vančura“ 
Předložila: Věra Hanzalová – vedoucí OOSM MěÚ  
Příloha: OOSM/29/2017 
Předložen návrh výše uvedené smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene 
„Soběslav – Švadlačky: Kabel NN, Vančura“. Věcné břemeno se zřizuje za jednorázovou 
úhradu ve prospěch města ve výši 10.500 Kč + DPH.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 7/102/2017.  

Aeroklub Soběslav, z. s. – směna pozemků 
Předložila: Věra Hanzalová – vedoucí OOSM MěÚ 
Příloha: OOSM/30/2017 
Předložena výše uvedená směna pozemků.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 7/103/2017.  

Paní Marie Nollová, Brno, a paní Marta Šenová, Soběslav – koupě pozemků parc. č. 
2641/4, 2641/5 a 2641/28 v k. ú. Soběslav 
Předložila: Věra Hanzalová – vedoucí OOSM MěÚ 
Příloha: OOSM/32/2017 
Předložen návrh koupě uvedených pozemků.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 7/104/2017.  

Výběrové řízení na dodavatele akce „Oprava komunikací po zimě v Soběslavi v roce 
2017“ 
Předložil: Mgr. Vladimír Drachovský – místostarosta města  
Příloha: Hodnotící tabulka  



- 5 - 

Předložena informace o průběhu výběrového řízení. Komise doporučila jako vítěze VŘ firmu 
Dipos Tábor, a. s. 
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 7/105/2017.  

Jihočeský kraj, České Budějovice – smlouva s Poliklinikou Soběslav na financování 
LSPP v roce 2017  
Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 
Předložen návrh smlouvy mezi JčK a Poliklinikou Soběslav za účasti města Soběslavi na 
poskytnutí finančního příspěvku na financování LSPP v roce 2017.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 7/106/2017.  

MgA. Lukáš Hosnedl, Zliv – smlouva o dílo na opravu sochy sv. Jana Nepomuckého  
a sochy sv. Josefa na nám. Republiky v Soběslavi 
Předložila: Ing. arch. Dagmar Buzu – vedoucí oddělení územního plánování a památkové 
péče OVRR MěÚ 
Příloha: Rekapitulace průzkumu trhu  
Předloženy cenové nabídky na obnovu obou soch.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 7/107/2017.  

14. Různé 

Výběrové řízení na dodavatele akce „Záchrana gotického hradu v Soběslavi – stavební 
úpravy části západního hradního křídla, výměna vrat a odstranění stropu hospodářské 
budovy, oprava ohradní zdi včetně výměny vrat“ – jmenování hodnotící komise 
Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 
Předložen návrh hodnotící komise.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 7/108/2017.  

Zahraniční studijní cesta  
Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 
Starosta města požádal o souhlas s účastí na zahraniční studijní cestě do Maďarska  
a Rakouska organizované SHS Čech, Moravy a Slezska ve dnech 20. – 27. 5. 2017. Náklady 
ve výši 11.950 Kč uhradí město Soběslav.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 7/109/2017.  

Mgr. Lukáš Lis – vítěz soutěže Zlatý Ámos 2017  
Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 
Příloha: Informace o soutěži Zlatý Ámos od ředitele ZŠ Mgr. Jana Holase 
Předložena informace o vítězství učitele ZŠ Komenského ul. Mgr. Lukáše Lise v soutěži 
Zlatý Ámos. Místostarosta města předá oficiální pozvání Mgr. Lukáši Lisovi na dubnové 
jednání ZM, na kterém mu bude předáno poděkování za reprezentaci školy a města Soběslavi 
spolu s věcným darem do výše 5.000 Kč.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 7/110/2017.  

Odbahnění Nového rybníka u Soběslavi – podání žádosti o dotaci  
Předložil: Ing. Radek Bryll – tajemník MěÚ 
Předložena informace o podání žádosti o dotaci na akci „Rybník Nový u Soběslavi – posílení 
přirozené funkce krajiny“ z OPŽP MŽP s celkovými náklady akce 37.413.500 Kč včetně 
DPH. Akce bude realizována v letech 2018 – 2019, spoluúčast města činí 10%.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 7/111/2017.  
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MAP ORP Soběslav – seznam projektových záměrů škol 
Předložil: Mgr. Vladimír Drachovský – místostarosta města 
Předložena informace o zasedání řídící skupiny MAP ORP Soběslav dne 30. 3. 2017, na 
kterém byly projednány projektové záměry škol zřizovaných městem Soběslav do roku 2020.  
Informaci doplnila Mgr. Alena Krejčová. Tyto záměry budou zaslány členům RM spolu 
s materiály na příští jednání. Do plánu bude rovněž zahrnuta přístavba učeben v půdním 
prostoru objektu DDM. Investorem bude město jako vlastník objektu.     
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 7/112/2017.  

Žádost o dotaci z programu Nadace ČEZ – „Podpora regionu“ (pořízení rehabilitačního 
přístroje pro p. Martina Tomana, Soběslav) 
Předložil: Mgr. Vladimír Drachovský – místostarosta města 
Předložen návrh podání výše uvedené žádosti o dotaci na pořízení rehabilitačního přístroje 
pro p. Martina Tomana. V souladu s podmínkami programu musí být žadatelem město 
Soběslav.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 7/113/2017.  

Příští jednání RM – posunutí začátku jednání  
Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 
Předložena informace o nepřítomnosti starosty města Ing. J. Bláhy na příštím jednání RM dne 
18. 4. 2017 z důvodu pracovní cesty. V rámci diskuse se RM shodla na zachování termínu  
a posunutí začátku jednání na 15:00 hodin. Jednání RM povede Mgr. Vladimír Drachovský – 
místostarosta města.  

Dále RM vzala na vědomí informace starosty města týkající se: 
• Vydání kladného stanoviska Jihočeským krajem k záměru města Soběslavi nástavby 

Senior-domu Soběslav. Na realizaci této akce byla podána žádost o dotaci.  
• Úspěšného uspořádání jarního Kreativu Soběslav ve dnech 24. – 25. 3. 2017; konání 

jarního jarmarku Diakonie ČCE Rolnička v sobotu 8. 4. 2017 a cyklistických závodů 
„Soběslavské okruhy“ rovněž v sobotu 8. 4. 2017.   

Dotazy a připomínky členů RM 

Mgr. Petr Valeš 
• Dotaz ohledně současné situace akce „ZTV Svákov“. Místostarosta města – i přes 

každodenní urgence firma práce doposud nezahájila.  
Mgr. Petr Lintner 

• Upozornil na problém se zádveřím sportovní haly u vstupu na tribunu. Místostarosta 
města – problém bude řešen ve spolupráci s projektantem Ing. Pantoflíčkem.  

Mgr. Alena Krejčová 
• Informovala o zapojení MŠ Duha do projektu Zdravá školní jídelna, v rámci kterého 

získala školní jídelna při MŠ Duha, jako druhá v Jihočeském kraji, certifikát Zdravá 
školní jídelna.  

 
Jednání RM skončilo v 16:30 hodin.  

 


